

Safe Foreman Award 安全管工獎 2023

填寫參加表格 Fill in the form
回答職安健問題 Answer the questions
即可參加 Enroll Now

- 冠軍可獲得一安士金幣及獎座一個
Champion: 1oz Gold coin and a Trophy
- 其餘四名決賽者各得現金伍仟元及獎座一個
4 Finalists: \$5000 cash and a Trophy for each
- 合格參賽者各得紀念品乙份
Entries: A souvenir
- 此活動由「明建會」主辦，「註冊安全主任協會」協辦
- 本獎項目的是肯定工地管工對工地安全之重要性並表揚管工對安全之承擔
- This award is organized by Lighthouse Club and co-organized by Society of Registered Safety Officers.
- The objective of this award is to recognize the foreman with outstanding safety performance.

參賽資格：

所有本港工地管工，而其職責必須包括參與地盤工程，及直接管轄地盤工人，並對工地安全有充份了解及肩負執行及推廣職安健事宜。

Eligibility：

All site foremen in Hong Kong. Their responsibility must be related to construction industry works and direct supervise of construction workers. The participants shall be responsible for the implementation and promotion occupational safety and health on site.

參加辦法：

1. 回答10條職安健選擇題。
2. 表達對工地安全之看法、意見及以實例表述。
3. 填寫參加表格，於二零二三年三月三十一日前，電郵至srsos@srsos.org.hk或郵寄火炭郵箱482號，註冊安全主任協會收。
4. 參賽表格可從www.srsos.org.hk網頁下載。
5. 評審委員會從各參賽者中選出優勝者進行會面，得獎者將獲邀出席二零二三年五月十九日「明建會」舉辦之頒獎典禮。
6. 查詢可致電9520 3033梁兆基先生或9127 6984 梁超平先生或電郵至srsos@srsos.org.hk

Application：

1. Answer 10 occupational health and safety multiple choices.
2. Express the view and suggestions on site safety with examples.
3. Email or Post the filled application form to srsos@srsos.org.hk or P.O. Box 482, Fo Tan Post Office, Fo Tan, NT on or before 31st March 2023.
4. Application form can be downloaded from our web site: www.srsos.org.hk
5. The selected finalists will be interviewed by the judge panel and attend award ceremony of Lighthouse Club on 19th May 2023.
6. For any enquiries please feel free to contact Mr. Nick Leung at 9520 3033 or Mr. Freddy Leung at 9127 6984 or email to srsos@srsos.org.hk

Organiser 主辦機構：



THE LIGHTHOUSE CLUB HONG KONG
明建會

Co-organiser 協辦機構：



SOCIETY OF REGISTERED SAFETY OFFICERS
註冊安全主任協會